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内容概要

英语口语交际策略（基础篇），ISBN：9787532739493，作者：（美）保罗（Paul，D.） 著，范祥涛 等
译
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作者简介

　　David Paul was born in Weymouth，UK，went to secondary school in Dorchester，and graduated with an
MA in Social and Political Science from Trinity Hall，Cambridge University.　　After teaching EFL in the UK
，he went to teach in Hiroshima in 1980 and has　　been based there ever since.In 1982，he began his own
language school.David English House，which became the largest school in the area after a few years.　　Since
1981，he has written a number of best-selling course books.run teacher training courses throughout East Asia，set
up franchise teacher training centers in Korea and Thailand，and been a plenary or featured speaker at many
major conferences in the region.
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编辑推荐

　　《英语口语交际策略》分为基础篇和提升篇两部分，本书为基础篇，共计15个单元，每个单元均
涉及到学习者关心、关注并感兴趣的鲜活话题。从婚姻到家庭，从工作到学习，从朋友到罪犯，从过
去到将来，从信仰到代沟，从城市到乡村，从环保到健康，从旅游到运输，从经济到政治，从发展的
世界到全球化等等，涵盖了生活、学习工作的方方面面。
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